

Kerkrade, 14 mei 2025 – *Herzogenrath, 14. Mai 2025*

Annuleren „Spel zonder Grenzen“ – *Absage „Spiel ohne Grenzen“*

Beste radsleden,
Liebe Ratsmitgliederinnen und Ratsmitglieder,

Het DB van Eurode heeft op 13 mei besloten om het Spel zonder Grenzen, dat gepland stond voor zondag 18 mei op de Markt in Kerkrade, af te gelasten.

Tijdens het Spel zonder Grenzen zouden teams uit Herzogenrath en Kerkrade op sportieve en ludieke wijze de strijd met elkaar aangaan om de Eurode bokaal.

Het evenement was opgezet om de naamsbekendheid van Eurode te vergroten.

Er was plaats voor maximaal 16 teams. Uiteindelijk is het na een uitgebreide campagne gelukt om tien teams te werven. Met 10 teams had het evenement gewoon doorgang kunnen vinden.

Hiervan hebben zich op het laatste moment (12 en 13 mei) echter vijf teams teruggetrokken omdat ze te weinig deelnemers hadden. Het evenement heeft met een zeer beperkt deelnemersveld niet de gewenste uitstraling. Het aantal deelnemende teams weegt niet op tegen de kosten van ongeveer € 12.000. Het DB heeft het evenement daarom afgelast om imagoschade te voorkomen. Met de afgelasting zijn onvermijdbare kosten van naar schatting € 2.500 gemoeid, die ten laste komen van het reeds gereserveerde budget van de Openbaar Lichaam Eurode voor het evenement.

Wij vertrouwen erop u hiermee afdoende ingelicht te hebben

Der Eurode-Vorstand hat am 13. Mai beschlossen, das Spiel ohne Grenzen, das für Sonntag, den 18. Mai auf dem Marktplatz in Kerkrade geplant war, abzusagen.

Beim Spiel ohne Grenzen sollten Mannschaften aus Herzogenrath und Kerkrade auf sportliche und spielerische Weise um die Eurode-Trophäe kämpfen.

Die Veranstaltung sollte den Bekanntheitsgrad von „Eurode“ steigern.

Es war Platz für bis zu 16 Mannschaften. Nach einer umfangreichen Kampagne gelang es uns schließlich, 10 Teams zu rekrutieren. Mit 10 Teams hätte die Veranstaltung wie üblich stattfinden können.

Von diesen zogen sich jedoch fünf Teams in letzter Minute zurück (12. und 13. Mai), weil sie zu wenige Teilnehmer hatten. Mit einer sehr begrenzten Teilnehmerzahl hat die Veranstaltung nicht die gewünschte Attraktivität. Die Zahl der teilnehmenden Mannschaften steht in keinem Verhältnis zu den Kosten von rund 12 000 Euro. Der Vorstand hat daher die Veranstaltung abgesagt, um einen Imageschaden zu vermeiden. Die Absage ist mit unvermeidbaren Kosten in Höhe von schätzungsweise 2.500 € verbunden, die zu Lasten des bereits für die Veranstaltung reservierten Budgets des Zweckverbandes Eurode gehen werden.

Wir hoffen, dass dies eine ausreichende Information ist.